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Адрес Statesville Stained Glass, Inc. 
136 Christopher Lane 
Statesville, NC 28625 
Tel: (704) 872-5147 
Fax: (704) 872-7813

Страна North Carolina

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
For over 30 years, Statesville Stained Glass, Inc., has been committed to providing excellence in Quality, Design and Craftsmanship, to the Liturgical,
Educational, Healthcare Chapel, Armed Services and Residential Communities.

Each of our stained glass windows is a custom design, clearly illustrating our commitment to provide and install only superior quality to each of our
chosen communities around the world.

Statesville Stained Glass, Inc., specializes in Traditional, Transitional, Contemporary and Custom Styles of stained glass, in both Leaded and Facetted
techniques.

With either selection, it will meet, not only the architectural design of the structure, but the desires and aspirations of the client, as well as any specific
considerations.

We take special pride in assisting each of our valued Customers in the selection of the most effective type, style, designs and color palette to enhance
the beauty of the respective area, by which color can be enjoyed through the use of light.
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Company Profile of Statesville Stained Glass, Inc.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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